

<b>PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET</b>
--------------------------------------

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5110911

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME

**CONVEYING PARTY DATA**

Name	Execution Date
KARL STORZ GMBH & CO. KG	09/11/2017

**RECEIVING PARTY DATA**

<b>Name:</b>	KARL STORZ SE & CO. KG
<b>Street Address:</b>	DR. KARL-STORZ-STR. 34
<b>City:</b>	78532 TUTTLINGEN
<b>State/Country:</b>	GERMANY

**PROPERTY NUMBERS Total: 72**

Property Type	Number
Application Number:	29353834
Application Number:	29523980
Application Number:	29591898
Application Number:	29591887
Application Number:	29591903
Application Number:	29591875
Application Number:	29530825
Application Number:	29535680
Application Number:	29535682
Application Number:	29535686
Application Number:	29535768
Application Number:	29535772
Application Number:	29535775
Application Number:	29564338
Application Number:	29545156
Application Number:	29549260
Application Number:	29589853
Application Number:	29589857
Application Number:	29589846
Application Number:	29589847
Application Number:	29589848

PATENT

<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
Application Number:	29568840
Application Number:	29564296
Application Number:	29573024
Application Number:	29573208
Application Number:	29573161
Application Number:	29580972
Application Number:	29580989
Application Number:	29580994
Application Number:	29584259
Application Number:	29584260
Application Number:	29584265
Application Number:	29584267
Application Number:	29584298
Application Number:	29580928
Application Number:	29580927
Application Number:	29580924
Application Number:	29584303
Application Number:	29593786
Application Number:	29590850
Application Number:	29590852
Application Number:	29590878
Application Number:	29588344
Application Number:	29600907
Application Number:	29596574
Application Number:	29601006
Application Number:	29607400
Application Number:	29607410
Application Number:	29601394
Application Number:	29607395
Application Number:	29607390
Application Number:	29618835
Application Number:	29618818
Application Number:	29618822
Application Number:	29618825
Application Number:	29605008
Application Number:	29605006
Application Number:	29618810
Application Number:	29618812

Property Type	Number
Application Number:	29618814
Application Number:	29618816
Application Number:	29618819
Application Number:	29612257
Application Number:	15717068
Application Number:	15673659
Application Number:	15699443
Application Number:	15458199
Application Number:	15818942
Application Number:	15809501
Application Number:	15603770
Application Number:	15668062
Application Number:	15606958

**CORRESPONDENCE DATA**

**Fax Number:** (703)273-7684

*Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.*

**Phone:** 703-273-7680

**Email:** rshapiro@sasiplaw.com

**Correspondent Name:** RONALD E. SHAPIRO

**Address Line 1:** 11350 RANDOM HILLS ROAD, SUITE 740

**Address Line 4:** FAIRFAX, VIRGINIA 22030

**NAME OF SUBMITTER:** RONALD E. SHAPIRO

**SIGNATURE:** /Ronald E. Shapiro/

**DATE SIGNED:** 08/27/2018

**Total Attachments: 9**

source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page1.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page2.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page3.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page4.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page5.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page6.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page7.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page8.tif  
source=Change of Name Documents KARL STORZ SE & CO. KG#page9.tif

UNITED STATES PATENT AND TRADEMARK OFFICE

I, Nicholas Andrew HEROWYCH,

declare:

1. That I am a citizen of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and a translator to RWS Group Ltd, of Europa House, Chiltern Park, Chiltern Hill, Chalfont St Peter, Buckinghamshire, United Kingdom.
2. That I am well acquainted with the German and English languages.
3. That the attached is, to the best of my knowledge and belief, a true translation into the English language of the accompanying document.



-----  
For and on behalf of RWS Group Ltd

The 31st day of October 2017

No of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, branch establishments c) Object of the enterprise	a) General arrangements for representation b) Owners, general partners, managers, board, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procura	a) Legal form, start-up and articles of association b) Other elements of legal constitution c) Limited partners, members	a) Date of entry b) Remarks
1	a) <u>Karl Storz GmbH &amp; Co. KG</u> b) Tuttlingen c)	a) Each general partner represents the company individually. Each general partner is authorized to carry out legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as representative of a third party. b) General partner: <u>Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttlingen</u>	4 Individual procura: <u>Sybille Storz, clerk, Tuttlingen</u>	5 a) Limited partnership b) <u>Sybille Storz, Tuttlingen, contribution: DEM 1.127.170.00.</u> c) Limited partner: <u>Gudrun Heine, née Storz, Tuttlingen, born on 19.10.1954, contribution: DEM 1.127.170.00.</u> Limited partner: <u>Emilie Storz, née Teufel, Tuttlingen, contribution: DEM 1.292.860.00.</u>	6 a) 19.01.2007 Jung b) This sheet has been transferred to electronic format for continuation and thus replaces the previous register sheet. Approved on 19.01.2007. Date of first entry: 23.07.1962
2			Individual procura: Personal data amended for Dr. h.c.mult. <u>Sybille Storz, Tuttlingen, born on 04.06.1937</u>	c) Personal data added ex officio for: Limited partner: <u>Karl Christian Storz, Tuttlingen, born on 28.04.1966, contribution: DEM 147.800.00.</u> Personal data corrected ex officio for: Limited partner: Dr. h.c.mult. <u>Sybille Storz, Tuttlingen, born on 04.06.1937, contribution: DEM 1.127.170.00.</u>	a) 29.01.2007 Ruf
3				b) On the basis of the merger agreement of 06.12.2006 and the meeting resolutions of the legal entities involved of 06.12.2006, the limited liability company "KS Logistikzentrum GmbH", Tuttlingen (Stuttgart District Court HRB 451083) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).	a) 28.06.2007 Ruf b) Case 26669 and 26745
4	b) Business address: <u>Mittelstr. 8, 78552 Tuttlingen</u>	b) Personal data corrected ex officio for General partner: <u>Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttlingen (Stuttgart District Court HRB 450225)</u>		c) Left as Limited partner: <u>Emilie Storz, née Teufel, Tuttlingen, contribution: DEM 1.292.860.00.</u> For part of this contribution, contribution increased and converted into euros by way of succession to specific rights for Limited partner: <u>Gudrun Heine, née Storz, Öhningen, born on</u>	a) 16.06.2010 Ruf

No of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, branch establishments c) Object of the enterprise	a) General arrangements for representation b) Owners, general partners, managers, board, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procura	a) Legal form, start-up and articles of association b) Other elements of legal constitution c) Limited partners, members	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6
				<p>19.10.1954, contribution: EUR 840,724.40. For part of this contribution, contribution increased and converted into euros by way of succession to specific rights for Limited partner: Dr. h.c.mult. Sybille Storz, Tuttingen, born on 04.06.1937, contribution: EUR 840,724.40. For part of this contribution, contribution increased and converted into euros by way of succession to specific rights for Limited partner: Karl Christian Storz, Tuttingen, born on 28.04.1966, contribution: EUR 207,774.70.</p>	
5				<p>b) On the basis of the merger agreement of 29.07.2010 and the meeting resolutions of the legal entities involved of 29.07.2010, the limited liability company "KS Systemtechnik GmbH", Eggenstein-Leopoldshafen (Mannheim District Court HRB 701627) and the limited liability company "EB Endoskopie Beteiligungs-GmbH", Munich (Munich District Court HRB 177268) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).</p>	<p>a) 06.09.2010 Ruf</p>
6				<p>b) On the basis of the merger agreement of 16.05.2013 and the meeting resolutions of the legal entities involved of the same day, the limited liability company "MTP Medical Technical Promotion GmbH", Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 450663) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).</p>	<p>a) 17.06.2013 Ruf</p>
7				<p>b) On the basis of the merger agreement of 16.04.2015 and the meeting resolutions of the legal entities involved of 16.04.2015, the limited liability company "How to Organize (H2O) GmbH", Berlin (Charlottenburg (Berlin) District Court HRB 93287 B) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).</p>	<p>a 17.07.2015 Gums</p>

No of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, branch establishments c) Object of the enterprise	3	Procura	a) Legal form, start-up and articles of association b) Other elements of legal constitution c) Limited partners, members	a) Date of entry b) Remarks
1	2	4	5	6	
8				b) On the basis of the merger agreement of 19.07.2016 and the meeting resolutions of the legal entities involved of the same day, the limited liability company "MEDNOVO Medical Software Solutions GmbH", Berlin (Charlottenburg (Berlin) District Court HRB 98983) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).	a) 26.07.2016 Gums
9	b) Joined as general partner and then left again: <u>Karl Storz Immobilienverwaltungs-gesellschaft mbH, Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 725147)</u>			b) On the basis of the merger agreement of 19.07.2016 and the meeting resolutions of the legal entities involved of the same day, the limited partnership under the name of "Karl Storz Immobilien GmbH & Co. Kommanditgesellschaft", Tuttingen (Stuttgart District Court HRA 722262) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).  On the basis of the merger agreement of 19.07.2016 and the meeting resolutions of the legal entities involved of the same day, the limited liability company "Karl Storz Immobilienverwaltungs-gesellschaft mbH", Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 725147) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).	a) 29.07.2016 Gums
10				b) On the basis of the merger agreement of 19.07.2016 and the meeting resolutions of the legal entities involved of the same day, the limited liability company "O.M.E. - ORIGINAL MANUFACTURED ENDSCOPES GmbH", Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 751290) merged (merger for absorption) with the company (legal entity taking over).	a) 29.07.2016 Gums
11				b) On the basis of the merger agreement of 19.07.2016 and the meeting resolutions of the legal entities	a) 05.08.2016 Gums

No of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, branch establishments c) Object of the enterprise	a) General arrangements for representation b) Owners, general partners, managers, board, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procura	a) Legal form, start-up and articles of association b) Other elements of legal constitution c) Limited partners, members	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6
12	a) Company name changed; now: Karl Storz SE & Co. KG	b) Left as General partner: <u>Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 450225)</u> Joined as General partner: <u>Karl Storz Verwaltungs SE, Munich (Munich District Court HRB 232778)</u>		c) Joined as Limited partner: <u>Karl Storz Beteiligungs GmbH (formerly Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH), Tuttingen (Stuttgart District Court HRB 450225)</u> , contribution: EUR 35.790.43.	a) 11.09.2017 Kramer
13	b) Change of the business address: <u>Dr. Karl-Storz-Straße 34, 78532 Tuttingen</u>				a) 21.09.2017 Kramer



Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Inhaber, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vorstand, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn und Satzung b) Sonstige Rechtsverhältnisse c) Kommanditisten, Mitglieder	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6
1	a) Karl Storz GmbH & Co. KG b) Tuttingen	a) Jeder persönlich haftende Gesellschafter vertritt einzeln. Jeder persönlich haftende Gesellschafter ist befugt, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen. b) <u>Persönlich haftender Gesellschafter:</u> <u>Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttingen</u>	<u>Einzelprokura:</u> <u>Storz, Sybille, kaufm. Angestellte, Tuttingen</u>	a) Kommanditgesellschaft c) <u>Kommanditist:</u> <u>Storz, Sybille, Tuttingen, Einlage: 1.127.170,00 DEM.</u> <u>Kommanditist:</u> <u>Heine, Gudrun, geb. Storz, Tuttingen, *19.10.1954, Einlage:</u> <u>1.127.170,00 DEM.</u> <u>Kommanditist:</u> <u>Storz, Emilie, geb. Teufel, Tuttingen, Einlage: 1.292.860,00 DEM.</u>	a) 19.01.2007 Jung b) Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 19.01.2007. Tag der ersten Eintragung: 23.07.1962
2			<u>Einzelprokura:</u> Personenbezogene Daten geändert bei Dr. h.c.mult. Storz, Sybille, Tuttingen, *04.06.1937	c) <u>Personenbezogene Daten von Amts wegen nachgetragen bei:</u> <u>Kommanditist:</u> <u>Storz, Karl Christian, Tuttingen, *28.04.1966, Einlage:</u> <u>147.800,00 DEM.</u> <u>Personenbezogene Daten von Amts wegen berichtigt bei:</u> <u>Kommanditist:</u> <u>Dr. h.c.mult. Storz, Sybille, Tuttingen, *04.06.1937, Einlage:</u> <u>1.127.170,00 DEM.</u>	a) 29.01.2007 Ruf
3				b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 06.12.2006 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 06.12.2006 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "KS Logistikzentrum GmbH", Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 451083) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).	a) 28.06.2007 Ruf b) Fall 26669 und 26745
4	b) <u>Geschäftsanschrift:</u> <u>Mittelstr. 8, 78532 Tuttingen</u>	b) <u>Personenbezogene Daten von Amts wegen berichtigt bei</u>		c) <u>Ausgeschlossen als</u> <u>Kommanditist:</u>	a) 16.06.2010 Ruf

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Inhaber, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vorstand, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn und Satzung b) Sonstige Rechtsverhältnisse c) Kommanditisten, Mitglieder	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen	
1	2	3	4	5	6	
		Persönlich haftender Gesellschafter: Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart, HRB 450225)		Storz, Emilie, geb. Teufel, Tuttingen, Einlage: 1.292.860,00 DEM. Für einen Teil dieser Einlage in Sondererfolgre Einlage erhöht und auf Euro umgestellt bei Kommanditist: Heine, Gudrun, geb. Storz, Öhningen, *19.10.1954, Einlage: 840.724,40 EUR. Für einen Teil dieser Einlage in Sondererfolgre Einlage erhöht und auf Euro umgestellt bei Kommanditist: Dr. h.c.mult. Storz, Sybill, Tuttingen, *04.06.1937, Einlage: 840.724,40 EUR. Für einen Teil dieser Einlage in Sondererfolgre Einlage erhöht und auf Euro umgestellt bei Kommanditist: Storz, Karl Christian, Tuttingen, *28.04.1966, Einlage: 207.774,70 EUR.		
5				b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtssträger) ist aufgrund der Verschmelzungsverträge vom 29.07.2010 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtssträger vom 29.07.2010 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "KS Systemtechnik GmbH", Eggenstein-Leopoldshafen (Amtsgericht Mannheim HRB 701627) und die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "EB Endoskopie Beteiligungs-GmbH", München (Amtsgericht München HRB 177268) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).	a) 06.09.2010 Ruf	
				b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtssträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 16.05.2013 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtssträger vom gleichen Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "WTP Medical Technical Promotion GmbH", Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 450663) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).	a) 17.06.2013 Ruf	
7				b)	a)	

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Inhaber, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vorstand, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn und Satzung b) Sonstige Rechtsverhältnisse c) Kommanditisten, Mitglieder	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6
8				<p>Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 16.04.2015 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 16.04.2015 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "How to Organize (H2O) GmbH", Berlin (Amtsgericht Charlottenburg (Berlin) HRB 93287 B) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).</p>	17.07.2015 Gurns
9		<p>b) <del>Eingetreten und sodann wieder ausgeschieden, als</del> <del>Persönlich haftender Gesellschafter:</del> <del>Karl Storz Immobilienverwaltungs-Gesellschaft mbH,</del> <del>Tutlingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 725147)</del></p>		<p>b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 19.07.2016 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "MEDNOVO Medical Software Solutions GmbH", Berlin (Amtsgericht Charlottenburg (Berlin) HRB 98983) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).</p>	a) 26.07.2016 Gurns
				<p>b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 19.07.2016 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag die Kommanditgesellschaft unter der Firma "Karl Storz Immobilien GmbH &amp; Co. Kommanditgesellschaft", Tutlingen (Amtsgericht Stuttgart HRA 722262) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).</p> <p>Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 19.07.2016 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "Karl Storz Immobilienverwaltungs-Gesellschaft mbH", Tutlingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 725147) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).</p>	a) 29.07.2016 Gurns

PATENT

REEL: 047469 FRAME: 0297

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Inhaber, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vorstand, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn und Satzung b) Sonstige Rechtsverhältnisse c) Kommanditisten, Mitglieder	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6
10				b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtssträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 19.07.2016 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtssträger vom selben Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "O.M.E. - ORIGINAL MANUFACTURED ENDSCOPES GmbH", Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 751290) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).	a) 29.07.2016 Gums
11				b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtssträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 19.07.2016 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtssträger vom selben Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "MTP Medical Technical Promotion GmbH", Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 744112) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme).	a) 05.08.2016 Gums
12	a) Firma geändert; nun: Karl Storz SE & Co. KG	b) Ausgeschlossen als Persönlich haftender Gesellschafter: Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH, Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 450225) Eingetreten als Persönlich haftender Gesellschafter: Karl Storz Verwaltungs SE, München (Amtsgericht München HRB 232778)		c) Eingetreten als Kommanditist: Karl Storz Beteiligungs GmbH (vormals Karl Storz Verwaltungsgesellschaft mbH), Tuttingen (Amtsgericht Stuttgart HRB 450225), Einlage: 35.790,43 EUR.	a) 11.09.2017 Kramer
13	b) Änderung der Geschäftsanschrift: Dr. Karl-Storz-Straße 34, 78632 Tuttingen				a) 21.09.2017 Kramer

PATENT